
Zápis ze 7. jednání Výboru pro informatiku, evropské fondy ZHMP

dne 13. 9. 2012 od 14.00 hod.

Přítomni: 

Bc. Ondřej Pecha

Mgr. Ludmila Štvánová

Mgr. Jan Kalousek

Ing. Jan Vašíček

Mgr. Lukáš Kaucký

JUDr. Lubomír Ledl

Josef Nosek

Roman Petrus

MUDr. Zuzana Bonhomme Hankeová, M.I.B.

Přizváni:

Ing. Eva Vorlíčková

Mgr. Patricia Tiso Ferulíková

RNDr. Jan Teska

Ing. Jana Příkopová

Ing. Petra Vemolová

Bod 1 Úvod a schválení zápisu ze dne 07/06/2012

O. Pecha: přivítal členy Výboru na jeho sedmém zasedání. 

Návrh usnesení: Výbor pro informatiku, evropské fondy ZHMP schvaluje zápis z 6. jednání 

Výboru, který zasedal dne 7. června 2012.

Usnesení bylo schváleno.

Bod 2 a 3 Schválení programu a Volba ověřovatele

O. Pecha: obrátil se na místopředsedu Výboru Ing. Vašíčka, zda se ujme ověření. Dále se 

dotázal členů, zda mají připomínky k navrženému programu jednání. 

Návrh usnesení: Výbor schvaluje program 7. jednání a ověřovatele zápisu, kterým je pan Jan 

Vašíček.

Usnesení bylo schváleno.



Bod 4 Informace o individuálních komplexních projektech předložených odborem 

zdravotnictví, sociální péče a prevence MHMP

O. Pecha: předal slovo ředitelce odboru FON Mgr. Tiso Ferulíkové, která členům blíže 

představila projekty přímého přidělení. Jedná se o 2 projekty – „Šance na změnu“ a „Sociální 

akademie“. Oba projekty jsou předkládány v rámci prioritní osy 2 Podpora vstupu na trh 

práce.

Cílem projektu „Šance na změnu“ je zlepšení dostupnosti zaměstnání pro osoby romského 

etnika a zvýšení jejich účasti na trhu práce. Výše uznatelných nákladů na základě doporučení 

výběrové komise je 16,7 mil. Kč.

Projekt „Sociální akademie“ navazuje na minulé projekty realizované MHMP nebo ve 

spolupráci s MHMP. Sociální akademií není myšlen ani tak vzdělávací ústav jako spíše 

ucelený systém vzdělávání pracovníků ve veřejné službě v sociální oblasti.

Cílem projektu obecně je zajištění kvalifikace sociálních pracovníků a pracovníků

v sociálních službách, umožnění dalšího vzdělávání těchto pracovníků dle zákona 108/ 2006 

sb. a zvýšení konkurenceschopnosti pracovníků na trhu práce. Výše uznatelných nákladů

na základě doporučení výběrové komise je 13,7 mil. Kč.

Oba projekty byly v červnu 2012 projednány ve výboru pro zdravotnictví, sociální a bytovou 

politiku ZHMP.

Návrh usnesení: Výbor pro informatiku, evropské fondy ZHMP

1. bere na vědomí Informaci o průběhu výběru projektů přímého přidělení

2. doporučuje schválit navrženou maximální výši způsobilých výdajů projektů 

3. doporučuje RHMP odsouhlasit a ZHMP schválit navržené projekty

Hlasování: pro - 8 proti – 0, zdržel se - 1

Usnesení bylo schváleno.

Bod 5 Návrh na vyhlášení 10. výzvy OPPK v oblasti podpory 2.1 Revitalizace a ochrana 

území

O. Pecha: předal slovo ředitelce odboru FON Mgr. Tiso Ferulíkové, která členům blíže 

představila obsah 10. výzvy OPPK. 10. výzva by měla být vyhlášena v rámci oblasti podpory 

2.1 Revitalizace a ochrana území, tj. budou přijímány projekty na revitalizace parků

a zelených ploch v Praze. Výzva by měla být 18. 9. 2012 projednána v RHMP a vyhlášena



od 19. září 2012 do 29. listopadu 2012 s alokací ve výši 170 mil. Kč. Oproti minulým výzvám 

a s ohledem na zbývající alokaci je možné předkládat projekty v max. výši 30 mil. Kč.

E. Vorlíčková: uvedla, že kolem limitující podmínky - max. výše projektu byla vedena velká 

diskuse a 30 mil. Kč je považováno za optimální.

Návrh usnesení: Výbor pro informatiku, evropské fondy ZHMP

1. bere na vědomí text 10. výzvy OPPK

2. doporučuje RHMP schválit 10. výzvu OPPK

Usnesení bylo jednomyslně schváleno.

Bod 6 Informace o harmonogramu výzev a zbytkových alokací OPPA a OPPK

O. Pecha: předal slovo ředitelce odboru FON Mgr. Tiso Ferulíkové, která členy informovala

o harmonogramu výzev a zbytkových alokací obou pražských operačních programů. V OPPA 

zbývá vyčerpat 500 mil. Kč. V tabulce je uvedeno, že se předpokládá v prioritní ose 3 

Modernizace počátečního vzdělávání navýšení alokace o 150 mil. Kč, což jsou finanční 

prostředky od MŠMT, které má problém s čerpáním. V současné době se připravuje 6. výzva 

pro všechny prioritní osy. V OPPK zbývá vyčerpat 1,124 mld. Kč. Do konce programového 

období se plánují v OPPK vyhlásit ještě 3 výzvy.

O. Pecha: vznesl dotaz, zda se Prahy nějakým způsobem týká pokuta udělená Bruselem.

P. Tiso Ferulíková: ne, tato pokuta se Prahy netýká. Jde o pokutu, která byla udělena MŠMT, 

které má problémy s čerpáním a implementací operačních programů. V souvislosti 

s uvedenými problémy na MŠMT očekáváme, že příští rok bychom mohli obdržet ještě 

nějaké finanční prostředky, které budou přealokovány do OPPA.

S problémy s evropskými penězi se potýká ještě ministerstvo dopravy a ministerstvo 

životního prostředí.

Návrh usnesení: 

Výbor pro informatiku, evropské fondy ZHMP bere na vědomí Informaci o harmonogramu 

výzev a zbytkových alokací OPPA a OPPK.

Usnesení bylo jednomyslně schváleno.



Bod 7 Různé

a) Informace – Zpráva o činnosti Výboru za 1. pololetí roku 2012

Zprávu o činnosti Výboru za 1. pololetí roku 2012 vzal Výboru na vědomí bez připomínek

b) Informace – ICT strategie HMP na období 2012 - 2016

O. Pecha: k materiálu ,,Strategie HMP na období 2012-2016“ předloženého ředitelem INF 

RNDr. Janem Teskou uvedl, že požaduje, aby Výbor byl připomínkovým místem při 

projednávání ICT strategie HMP. Dále vznesl dotaz na rámcový rozpočet uvedený 

v materiálu.

J. Teska: potvrdil, že dokument ICT strategie bude zaslán členům Výboru k připomínkám; 

přiložený rámcový rozpočet představuje střednědobý výhled, který je zpracován na základě 

strategie a byl předán v rámci podkladů pro zpracování rozpočtu 2013 a bude průběžně 

zpřesňován, případně upravován v souladu s realitou.

Návrh usnesení:

Výbor pro informatiku, evropské fondy ZHMP:

1. bere na vědomí informaci o časovém harmonogramu předložení, schválení a zveřejnění 

ICT strategie HMP,

2. žádá, aby byl dokument ICT strategie HMP projednán Výborem v rámci připomínkového 

řízení,

3. žádá Odbor informatiky, aby Výboru poskytoval alespoň jednou za měsíc informace o 

plnění časového harmonogramu a rozpočtu realizace koncepcí.

Usnesení bylo jednomyslně schváleno.

c) Informace k čerpání rozpočtu Odboru INF

O. Pecha: z předloženého stručného rozpočtu vyplývá, že se v roce 2012 šetří. Uvedl, že bude 

nutné vynaložit úsilí, aby ušetřené finanční prostředky z roku 2012 byly převedeny do roku 

2013. Radní i Výbor musí být připraveni na situaci, že při projednávání rozpočtu na příští rok 

budou někteří požadovat převedení finančních prostředků do jiných kapitol. 

J. Teska: s názorem předsedy souhlasí. Doplňuje, že část finančních prostředků byla v roce 

2012 ušetřena, ale část představuje záměry, jejichž realizace byla oddálena z důvodů 

nepřipravenosti a budou realizovány v roce 2013; tyto prostředky by měly být převedeny.



E. Vorlíčková: uvedla, některé projekty jsou v bodě nula, probíhají diskuse o rozsahu a 

obsahu jejich realizace, u některých projektů se ušetřilo např.  MEPNET, ORACLE, Proxio.

Návrh usnesení:

Výbor pro informatiku, evropské fondy ZHMP bere na vědomí informaci o čerpání rozpočtu.

Usnesení bylo jednomyslně schváleno.

d) Informace – Přehled rámcových smluv Odboru INF

J. Teska: k informaci o čerpání rozpočtu rámcových smluv uvedl, že v tabulce/seznamu 

rámcových smluv nejsou uvedeny podporové smlouvy, narovnáme chybějící smlouvy tak, 

aby se provoz jako celek nezdražil. Uvedené rámcové smlouvy se týkají vývoje.

L. Ledl: dotazoval se J. Tesky, které smlouvy považujete za nevýhodné.

J. Teska: odpověděl, rámcové smlouvy vesměs mohou být nevýhodné, pokud se neuhlídá 

čerpání dílčích smluv. Rámcové smlouvy byly uzavřeny nebo soutěženy v roce 2011, 

nemusíme je čerpat, ale nemůžeme zároveň vypisovat nová výběrová řízení na stejný 

předmět.

Návrh usnesení: 

Výbor pro informatiku, evropské fondy ZHMP bere na vědomí informaci o rámcových 

smlouvách Odboru INF.

Usnesení bylo jednomyslně schváleno.

O. Pecha: děkuje členům Výboru za účast na zasedání a těší se na další setkání.

Předseda Výboru: Bc. Ondřej Pecha

Tajemnice Výboru: Mgr. Patricia Tiso Ferulíková

Ověřovatel zápisu: Ing. Jan Vašíček

Zapisovatelka: Ing. Jana Příkopová, FON

Jana Procházková, INF




